
Styrelsemöte 26/12 2010

Närvarande: Elin, Kicki, Lasse P, Pär, Göran B

1. Genomdragning av ekonomin. Plogning kommer antagligen kosta mycket i år. Finns ca 17000 
i nuläget men mer pengar kommer in. Övrigt: Inget tält till byn har köpts in ännu.

2. Genomgång av hur vi sa angående badkommittén. Skall ha samma upplägg som 
festkommittén. Björne sammankallande tills vidare. Val görs på vårstämman. 

3. Datum för vårstämman blir lördag 30/4-11 (Valborgsmässoafton). Elin bokar Västernäs skola. 
Styrelsemöte under påskhelgen? 24/4 kl.11 OK?

4. Lasermätare för hastighetsmätning är bokad för hela påskhelgen. Annika S skulle ansvara för 
att det blir bestämt vem som står med mätaren samt var och när. Elin kontaktar Annika.

5. Diskussion om hur vi skall få ner hastigheten på gamla vägen. Lasse P kollar upp ”roll outs” 
– hastighetsbegränsningsgupp. Kan läggas ut tillfälligt (med varningsskyltar) för att få folk 
att köra långsammare. Blomkrukor är också ett bra förslag förutsatt att de ställs ut så att 
sopbilen kan komma fram. Tar upp igen på stämman.

6. Vad vill vi angående stora vägen? Eg. vill vi ju inte att den skall dras om. Det vi vill är att 
hastigheten skall dämpas. Hur görs det på bästa sätt? Vi mäter med lasermätare i vår som 
sagt men sannolikheten att vi kan få sänkt hastighet genom byn är inte stor. Förslag att vi 
köper in egna 30-skyltar och sätter upp utan tillstånd. Lasse P kollar upp vad de kostar. 
Gångbanor genom byn? Då skall markägare släppa till mark och sen skall gångbanor skötas 
också(plogas m.m.). Känns inte som ett möjligt alternativ.

7. Vassklippning. Stämman önskade att styrelsen skulle ta tag i ämnet och se över vad som kan 
göras. Annars är det ju eg. inte vårt bord utan ansvaret ligger hos ”Sidfjärdens vänner” samt 
hos frivilliga berörda mark (sjötomt) ägare.  Behövs frontmonterat vassklippningsaggregat 
istället för sidomonterat. Kanske kan ”vårt” aggregat säljas och frontmonterat köpas in i 
stället. Idé att röja undan gammal vass på vintern för att det skall gå lättare att slå under 
vattenytan på sommaren? Kicki pratar med Britt-Inger om vad ”Sidfjärdens vänner” planerar.

8. Förslag att vi har obligatorisk ”städhelg” vår och höst. Kanske räcker att man är med på en 
av helgerna. Ha samma helg som stämman? Då kan sådana jobb som vassklippning m.m. 
planeras in. Pratar mer nästa möte och ev. på vårstämman. 

9. Diskussion om vem som skall bli nästa byålderman. Om någon utanför styrelsen skall väljas 
bör denna väljas in som suppleant via fyllnadsval på vårstämman. Vi funderar vidare och hör 
oss för hos möjliga kandidater.

Sekreterare, 

Elin Griff


